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نماینده ولی فقیه در مازندران گفت: مقام معظم رهبری فرمودند معضلات 
است که  همه خدمات شده  این  دیدن  مانع  بوده که  غبار  مانند  معیشتی 

امیدواریم رسانه ها با انصاف بیشتر این موارد را برای مردم تبیین کنند.
نماینده ولی فقیه در مازندران گفت: اگر آمریکا و همفکرانش می گویند 
سازش کنید تا گندم به شما بدهیم ما یک نان را ۹۰ میلیون نفری خواهیم 

خورد ولی زیربار این ذلت نخواهیم رفت.

جمعه  نماز  خطبه های  در  لائینی  محمدی  محمدباقر  فارس،  گزارش  به   
ساری با تسلیت ایام اربعین، اظهار کرد: آن هایی که در پیاده روی اربعین 
حضور پیدا کردند جای تقدیر دارد و جاماندگان هم در ثواب آنان شریک 
هستند که در واقع زائران بیشتر از ۲۰۰ میلیون هستند؛ چراکه همه مردم 
دوست دارند جایشان باشند و دلشان می خواهند در این جایگاه باشند و 

آنهایی که رفتند نماینده بقیه باشند. 

عضو کمیسیون انرژی مجلس: 

قیمت بنزین تا پایان سال ۱۴۰۲ 
افزایش نمی یابد

نماینده ولی فقیه در مازندران : 

عضو کمیسیون انرژی مجلس گفت: 
شایعه  یک  بنزین،  قیمت  افزایش 
است که توسط برخی افراد رسانه ای 
که  زمانی  گرفت.  شکل  کشور  در 
داشته  قیمت  افزایش  بنزین  بخواهد 
باشد، بایستی یک پشتوانه قانونی یا 

مشروعیتی داشته باشیم.
از  بیش   ،  ۲۴ رویداد  گزارش  به 
از  نگرانی ها  که  است  ماه  یک 
در  بنزین  قیمت  افزایش  احتمال 
جامعه موج می زند. افزایش یک باره 
 ۹۸ سال  آبان ماه  در  بنزین  قیمت 
و  اجتماعی  تنش های  تبع آن،  به  و 
بحران های اقتصادی که در پی ایجاد 
شد، همه را نسبت به افزایش مجدد 
قیمت بنزین، نگران کرده است. در 
همین رابطه، فریدون عباسی نماینده 
با  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  و 
کیان آنلاین گفتگو کرده است که 

در ادامه می خوانید: 
شایعه  بنزین  قیمت  افزایش  بحث 

است
باید  همه  از  اول  می گوید:  عباسی 
بنزین،  قیمت  افزایش  که  بگویم 
برخی  توسط  که  است  شایعه  یک 
شکل  کشور  در  رسانه ای  افراد 
بنزین  بخواهد  که  زمانی  گرفت. 
بایستی  باشد،  داشته  قیمت  افزایش 
مشروعیتی  یا  قانونی  پشتوانه  یک 
قیمت  افزایش  یعنی  باشیم.  داشته 
یا  باشد  آمده  بودجه  لایحه  در  باید 
دولت شفاف بگوید می خواهد چنین 
کاری بکند و چرا. حال هیچ کدام از 
این موضوعات نیست واقعاً برای من 
علاقه  عده ای  باز  که  است  عجیب 
مردم  بین  در  را  نگرانی  این  دارند 

ترویج دهند.
بنزین  قیمت   ۱۴۰۲ سال  پایان  تا 

زیاد نمی شود
در  کرد:  تصریح  کازرون  نماینده 
عین حال، باید از این تنش ها عبور 
کنیم و این را به مردم بگوییم که تا 
پایان سال، خبری از افزایش قیمت 
بنزین نیست. در کنار این موضوع، 
کارتی  در  موفق  تجربه  یک  ما 
کردن بنزین داشتیم. زمان دولت نهم 
که این اتفاق افتاد، کار خوبی بود و 
یک سال و خرده ای با همین روش 
کار کردند. یعنی کارت ها را آماده 
آموزش های  سیما  و  صدا  و  کردند 
که  موقعی  هم  بعد  داد.  را  لازم 
قیمت بنزین چهار برابر شد از همان 
محل به مردم یارانه دادند. وقتی آن 
تجربه وجود دارد چرا از آن استفاده 
نکنیم؟ دولت آقای روحانی از این 
به  اعتقادی  و  نکرد  استفاده  تجربه 
کارت نداشت و تقریباً کارت بنزین 

را حذف کرده بودند.
مردم در حال له شدن هستند

»اگر  اینکه  به  پاسخ  در  عباسی 
ندهد،  افزایش  را  حقوق ها  دولت 
بنزین  قیمت  بردن  بالا  به  روی  اما 
خواهد  دولت  جلوی  مجلس  ببرد، 
باید  می گویم  من  گفت:  ایستاد؟« 
شود.  روشن  موضوع  این  تکلیف 
دولت حتی بعضی جاها مجبور است 
نقدینگی را اضافه و پول چاپ کند. 
اقتصاددان ها فکر کنند که چه  الان 
در  مردم  چون  است،  بهتر  کاری 
حال له شدن هستند. بیش از دو سال 
است که من درباره حقوق و دستمزد 
صحبت می کنم، ولی مسئولان، تنها 
یک سیستم آموزش و پرورش را در 
به طور  نمی کنند.  اصلاح  رابطه  این 
مثال در نیروهای مسلح نظام، درجه 
حال  داریم،  را  رتبه بندی  همان  یا 
چرا همین را در آموزش و پرورش 
مسلح  نیروهای  در  باشیم؟  نداشته 
درجه دار  و یک  دارد  فرمول وجود 
حقوقش  هم  و  ورودش  روال  هم 
معلوم است. دیگر حقوق های موقت 
کاملًا  یعنی  ندارد.  وجود  پیمانی  و 
چقدر  گروهبان  که  است  مشخص 
دریافتی دارد و افسر چقدر می گیرد.

مصباحی مقدم با بیان این که سود علی الحساب در قانون عملیات بانکی 
بدون ربا نیامده بود و در قوانین عملیات بانکی بدون ربا در جهان هم 
سابقه ندارد، گفت: وضع چنین سودی به خودی خود شاید مشکلی نداشت، 
اما بانک ها این سود علی الحساب را روشی قرار دادند برای بازگشت به 
قبل از تصویب و اجرای قوانین عملیات بانکی بدون ربا و نتیجه اش این 

شد که فاتحه اجرای این قانون خوانده شد. 
به گزارش تابناک به نقل از تسنیم، رئیس شورای فقهی بانک مرکزی 
با بیان این که سیستم بانکی باید به سیستم بانکداری بدون ربا بازگردد 
که  سودی  و  است  ربوی  نوع  از  بانک ها،  حسابداری  متأسفانه  گفت: 
بانک  درآمد  به عنوان  را  می آورند  دست  به  سرمایه گذاری  از  بانک ها 

محاسبه می کنند.
غلامرضا مصباحی مقدم با اشاره به قانون عملیات بانکی بدون ربا اظهار 
کرد: به دنبال تصویب قانون عملیات بانکی بدون ربا و آغاز اجرایش، 
در جلسه شورای عالی پول و اعتبار، آیین نامه ای تصویب می شود و در آن 
ذکر می شود بانک ها می توانند به سپرده گذاران سود علی الحساب بدهند.

این عملیات بانکی بدون ربا در جهان هم سابقه ندارد، اظهار کرد: وضع 
سود  این  بانک ها  اما  نداشت،  مشکلی  شاید  به خودی خود  سودی  چنین 
و  تصویب  از  قبل  به  بازگشت  برای  دادند  قرار  روشی  را  علی الحساب 
فاتحه  که  شد  این  نتیجه اش  و  ربا  بدون  بانکی  عملیات  قوانین  اجرای 

اجرای این قانون خوانده شد.
رئیس شورای فقهی بانک مرکزی تصریح کرد: معنای سود علی الحساب 
این است که به سپرده گذاران گفته شود فعلًا این مقدار سود ماهانه به 
شما داده می شود، ولی پایان سال مالی حسابرسی می کنیم و آن چه در 
حسابرسی به عنوان سود شناسایی شده بعد از کسر حق الوکاله بانک بقیه 
واقعی  این سود  واریز می شود.  به حساب شما  مبلغ و مدت  به تناسب  را 

است و متأسفانه چنین اتفاق نیفتاد.
بازگشت به وضعیت قبل از تصویب قانون عملیات بانکی بدون ربا

وی با اشاره به این که هنوز از تصویب قانون عملیات بانکی بدون ربا 
نگذشته به وضعیت قبل برگشته ایم، گفت: بانک ها به سپرده گذارانشان 
وعده سود علی الحساب می دهند، ولی بعداً نه چیزی به آن اضافه می شود 
و نه چیزی از آن کسر می شود. البته فقط یکی از بانک ها چندین بار این 

کار را انجام داد، ولی بقیه بانک ها این اقدام را انجام ندادند.
حضور ناظر شرعی در بیش از ۲۰ بانک

وی با اشاره به مصوبات شورای فقهی بانک مرکزی و نظارت بر اجرای 
آن ها بیان کرد: شش سالی است که قانون برنامه ششم ابلاغ شده است و 
در این مدت شورای فقهی بانک مرکزی تشکیل شد. تا قبل از آن، این 
شورا رسمیت نداشت و احکامش الزام آور نبود. حدود ۸۵ مصوبه داریم 
که برخی ابلاغ و اجرا شده است. ما هم در حال بررسی هستیم که آیا 

این اجرا کامل است یا خیر.
مصباحی مقدم اظهار کرد: برای نظارت، مجوز حضور یک ناظر از سوی 
شورای فقهی بانک مرکزی را داریم که بر اجرای مصوبات نظارت دارد. 

خوشبختانه در بیش از ۲۰ بانک ناظر شرعی داریم و گزارش ها را به ما 
نزدیک  از  و  می روند  شعب  از  برخی  به  رندومی  به صورت  و  می دهند 

پرونده ها را نگاه می کنند و نظارت می کنند و آموزش هم می دهند.
وی متذکر شد: تا زمانی که قضیه سود علی الحساب را حل نکنیم، زحمات 

و تلاش های این ناظران شرعی خیلی چشمگیر نخواهد بود.
حسابداری بانک ها، از نوع ربوی است

متأسفانه  که  نکته  این  ذکر  با  مرکزی  بانک  فقهی  شورای  رئیس 
سود  بانک ها  که  آنچه  است، گفت:  ربوی  نوع  از  بانک ها،  حسابداری 
سرمایه گذاری را به دست می آورند به عنوان درآمد بانک محاسبه می کنند 
درصورتی که این درآمد سپرده گذاران است. سودی که به سپرده گذاران 

می دهند هزینه بانک محسوب می کنند.
وی اظهار کرد: منابع بانک نباید در ستون درآمدها یا بدهی ها درآورده 
شود و این زیر خط باید قرار بگیرد منابع خارج از بانکی که به بانک 
به عنوان وکالت داده شده است. حتی مفهوم وکالت هم به خوبی جا نیفتاده 
است و بانک هر سودی که از ناحیه سرمایه گذاری ها به دست می آید را 
متعلق به خودش می داند. همه این ها نیازمند اصلاح فرهنگ بانکداری و 

فهم بانکداری است.
مصباحی مقدم به هدایت اعتباری و رشد بدون تورم اشاره کرد و گفت: 
هدایت اعتباری و رشد بدون تورم هدف بسیار مهمی است که در دستور 
کار بانک مرکزی است. زمانی که در بخش مولد هزینه ها را کاهش و 
اعتباری  هدایت  موقع  آن  دهیم  افزایش  را  هزینه ها  غیرمولد  بخش  در 

اتفاق می افتد.
وی افزود: سال گذشته ۵ درصد از مالیات ۲۵ درصدی شرکت ها کاهش 
مبارکی  قدم  این  کرد.  پیدا  کاهش  درصد  دو  نیز  امسال  و  کرد  پیدا 
از  نیست و یکی  منت ها کافی  است  مولد  در کاهش هزینه های بخش 
هزینه هایی که بخش مولد دارد، هزینه تأمین مالی است و باید این هزینه 
را برداریم و به تولیدکننده بگوییم که با هزینه سفر تأمین مالش می شود.
عضو مجمع تشخیص مصلح نظام درباره ایجاد هزینه برای بخش غیرمولد 
در نظام اقتصادی گفت: قانون مالیات بر عایدی سرمایه بسیار کمک کننده 
خواهد بود. هنوز این قانون نهایی نشده و سال هاست که در مجلس است. 
دارد؛  بسترسازی  نیازمند  سال  یک  برسد  نتیجه  به  قانون  این  اگر  حتی 
برای  را  بیشتری  زمان  شود،  نهایی  دیرتر  قانون  این  هرچقدر  بنابراین 

فرهنگ سازی و عملیاتی کردن آن از دست می دهیم.

رئیس شورای فقهی: 

بررسی  حال  در  تولیدکنندگان  و  کنندگان  مصرف  حمایت  سازمان 
فهرست قیمت های جدید خودرو بر اساس صورت های مالی، آپشن ها 
رقابت  شورای  به  زودی  به  کامل  فهرست  و  است  جدید  تورم  نرخ  و 

ارسال می شود.
و  کنندگان  مصرف  حمایت  سازمان  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
برای  خودرو  انواع  جدید  قیمت های  بررسی  حال  در  تولیدکنندگان 

یکدست سازی و همسان سازی نرخ ها است.
در واقع با توجه به اینکه قیمت برخی از خودروها با آپشن های کمتر 
و قدیمی تر از قیمت خودروهایی با آپشن های بیشتر و جدیدتر، بالاتر 
تعیین شده بود، سازمان حمایت مجدد در حال بررسی قیمت ها بر اساس 
تورم  نرخ  و  جدید  های  آپشن  جدید،  هزینه های  و  مالی  صورت های 

جدید است.
از سویی دیگر به دلیل اینکه قیمت ۴ محصول سایپا نیز همچنان تعیین 

نشده، قیمت این محصولات نیز در این لیست جدید در حال بررسی است.
البته هنوز فهرست کامل قیمت ها برای بررسی و تأیید نهایی به شورای 
تخصصی  کارگروه  به  قیمت ها  از  بخشی  تنها  و  نشده  ارسال  رقابت 

خودروی شورا ارسال شده است.

قیمتهایجدیدبهزودیاعلاممیشود

دستور فوری معاون رئیسی؛ 

کلنگ زنی بدون مجوز سازمان 
حفاظت محیط زیست ممنوع!

دستور  جمهور  رئیس  اول  معاون 
داد که کلنگ هیچ پروژه ای بدون 
مجوز سازمان حفاظت محیط زیست 

به زمین نخورد.
مخبر  محمد  تابناک؛  گزارش  به 
طی  رئیس جمهور  اول  معاون 
کلنگ زنی  که  داد  دستور  نامه ای 
سازمان  از  مجوز  بدون  پروژه ها 
اعتبار  فاقد  زیست  محیط   حفاظت 

است.
همچنین در این نامه به منظور تعیین 
تکلیف طرح های تملک دارایی های 
نفت  سرمایه ای و طرح های صنعت 
مشمول ارزیابی اثرات محیط زیستی 

حفاظت  سازمان  از  مجوز  فاقد  و 
پیشرفت  دارای  و  زیست  محیط 
 ،۱۴۰۱ سال  به  منتهی  فیزیکی 
سازمان  از  متشکل  کارگروهی 
)مسئول(،  زیست  محیط  حفاظت 
اجرایی  معاونت  کشور،  وزارت 
و  برنامه  سازمان  جمهور،  رئیس 
حقوقی  معاونت  کشور،  بودجه 
مجری  دستگاه  و  جمهور  رئیس 
کارگروه  این  و  می شود  تشکیل 
شش  ظرف  حداکثر  است  موظف 
ماه از تاریخ ابلاغ این تصویب نامه 
تکلیف  تعیین  را  مربوط  طرح های 

کند.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

به گزارش رویداد ۲۴، بخشی از گزارش هم میهن از روایت خانواده های 
دارای فرزند با نیاز خاص و اقدام سازمان غذا و دارو برای واردات چند 

ده میلیونی شیرخشک:
سازمان غذا و دارو تصمیم عجیبی گرفته است؛ در شرایطی که تا پیش  
تأمین شیرخشک های رگولار داشت و  برای  بالایی  رتبه  ایران  این  از 
نه تنها برای کشور، برای کشورهای همسایه هم این شیرخشک را تأمین 
کرد، حالا اما در وضعیتی قرار گرفته که پس از گذشت ۲۰ سال، قرار 
است ۳۰ میلیون قوطی شیرخشک رگولار وارد کشور کند. شیرخشک 
رگولار، به دلیل ترکیب مناسب مواد مغذی، مناسب نوزادانی است که 

از شیر مادر خود محرومند یا نمی توانند شیر مادرشان را مصرف کنند.
اول شهریورماه امسال سازمان غذا و دارو طی فراخوانی اعلام کرد ۳۰ 
میلیون قوطی انواع شیرخشک رگولار را از طریق شرکت های فوریتی 
کرد،  خواهد  وارد  کنترل  تحت  مواد  دارو  اداره کل  از  مجوز  دارای 
واردات  فراخوان  از  شیرخشک  تولیدکنندگان  که  است  حالی  در  این 
است  قرار  دهه  دو  به  نزدیک  از  بعد  اینکه  دارند،  محصول گلایه  این 
محصولی که با بهترین کیفیت در کشور تولید می شود، جای خودش را 
به محصولات وارداتی بدهد، آن هم درحالی که حمایت های لازم برای 
با  مدعی اند  آنها  نکرده اند.  دریافت  اخیر  ماه های  در  را  تولید  افزایش 
این حجم  قوطی شیرخشک در کشور،  میلیون  تولید سالانه ۱۰۰  حجم 
از واردات فقط ۳۰ درصد از ظرفیت تولید آنهاست و اگر منابع ارزی 
به موقع در اختیار آنها قرار می گرفت، می توانستند مانند تمام سال های 
فعالیت شان نیاز بازار داخل را تأمین کنند. اما از ابتدای امسال تخصیص 

ارز یا تعلق نگرفته یا به صورت قطره چکانی بوده است.
نه در تهران که در مشهد، اهواز، یزد، تبریز و بسیاری از شهرهای کشور 
هم کمبود شیرخشک به ویژه برای گروه های سنی بالای یک سال امان 
خانواده ها را بریده است.مائده در یکی از داروخانه های شمال تهران کار 
می کند. این فروشنده محصولات دارویی به نکته دیگری درباره فروش 
خارج از چرخه مصرف این محصولات اشاره می کند و می گوید: »برخی 

داروخانه ها شیرخشک ها را با قیمت بالاتر به صاحبان حیوانات خانگی 
می فروشند. این محصول به عنوان غذای حیوانات خانگی کاربرد دارد و 
قیمت آن هم نسبت به سایر محصولات برای این حیوانات ارزان تر است، 
به همین دلیل استقبال خوبی از خرید آنها می شود و بخشی از توزیع این 

محصول در این بازارها صورت می گیرد.« 
کنیم.  تأمین  اولیه  ماده  نتوانستیم  امسال  و  است  خالی  »انبارهای مان 
هیچ  امسال  ما  است.  قبل  سال  موجودی  همان  از  می شود  تولید  هرچه 
نمی توانیم  ما هم  و  نیست  ثابت  ارز هم  قیمت  نکردیم.  دریافت  ارزی 
با خارجی ها به صورت اعتباری، خرید ماده اولیه انجام دهیم.« این نکته 
انجمن تولیدکنندگان شیرخشک به آن اشاره  دیگری است که رئیس 
می کند: »۵ تولیدکننده داریم و آمار تولید در کشور رو به کاهش است، 
اگر این وضعیت ادامه پیدا کند، تنها سه یا چهار ماه دیگر تولید ادامه 
خواهد شد. این در حالی است که تولید هم به صرفه نیست اما با توجه 
به مشکلاتی که اکنون صنعت دارو بازار مصرف با آن مواجه است، ما 
هم درخواست افزایش قیمت نداشتیم. از تیرماه سال گذشته تاکنون تنها 
یک بار افزایش قیمت داشتیم که حدود ۲۲ درصد بوده است. مواد اولیه 

ما رو به پایان است.«
هم  ارز،  تأمین  هم  که  می شود  شنیده  و  نیست  ماجرا  همه  این 
فقط  که  مشکلی  است.  داخلی  تولیدکنندگان  تقاضای  قیمت،  افزایش 
داروسازی کشور  به طورکلی صنعت  ندارند،  شیرخشک  تولیدکنندگان 
با بحران قیمت ارزان تولید محصول خود مواجه است و همین حالا هم 
داروسازان نسبت به بحران های دارویی به دلیل همین دو مشکل هشدار 
می دهند. یک منبع آگاه دراین باره به هم میهن می گوید: »شنیده می شود 
که تولیدکنندگان تا زمان تعیین تکلیف قیمت ها، محصولاتشان را دپو 
کرده اند تا با قیمت بالاتری به بازار عرضه کنند. دست سازمان غذا و 
دارو زیر ساطور است، هم باید نیاز بازار مصرف را تأمین کند و همزمان 
تأمین  با  به همین دلیل  کند.  پیگیری  هم  را  دراین باره  متعدد  مشکلات 
نشدن بازار مصرف از تولید داخل، مجوز واردات فوریتی صادر می کند.« 

با سرمایه گذاری ۲۰۰ میلیون دلاری عراق 
انجام شد

راه آهن تهران-کربلا راه ۲۰ ساله 
را دو ساله می رود!

به گفته مدیرعامل راه آهن، مجموع 
 - تهران  راه آهن  پروژه  هزینه  کل 
کربلا حدود ۲۰۰ میلیون دلار است 
و مسئولان ایرانی و عراقی وعده ای 

دو ساله برای تکمیل آن داده اند.
به گزارش ایسنا، راه اندازی خط ریلی 
گذشته  سال   ۲۰ از  شلمچه-بصره 
مطرح بوده و در این سال ها همواره 
فرآیند پرفراز و نشیبی داشته، اما به 
دلایل متعدد از جمله حضور داعش 
در عراق تا نبود اعتبار و عدم توافق 
با عراق برای واگذاری اراضی مورد 
نیاز، هیچگاه مرحله اجرایی آن راه 

به جایی نبرده است.
با رفع این مشکلات، آغاز مطالعات 
پروژه  اجرایی  عملیات  و  نهایی 
 ،۱۴۰۰ سال  در  شلمچه-بصره  ریلی 
عراقی  مقامات  تصمیمات  نتیجه  به 
اینکه  به خصوص  بود؛  شده  موکول 
مسیر مورد نظر برای ساخت راه آهن 
نیاز  مین روبی  به  کشور،  دو  میان 
قاسمی  رستم  زمان  همان  داشت؛ 
شهرسازی-  و  راه  فقید  -وزیر 
دیدارهایی با مسئولان عراقی داشت 
تا زمینه توافق با عراق در خصوص 
را  کشور  این  با  ایران  ریلی  اتصال 

فراهم کند.
از  شهرسازی  و  راه  وزیر  همچنین 
ریلی  مسیر  اجرای  عملیات  آغاز 
راه آهن شلمچه-بصره و پل متحرک 
توسط دو کشور خبر داد و در عین 
حال اعلام شد که عراق وعده داده 
بابت احداث این پروژه ۲۱۵ میلیارد 
انجام  به  و  کند  هزینه  عراقی  دینار 
این پروژه در سال ۲۰۲۳ هم تاکید 

کرده است.
اجرایی  عملیات  امروز  بدین ترتیب 
حضور  با  بصره  شلمچه  راه آهن 
و  ایران  رئیس جمهور  اول  معاون 

نخست وزیر عراق آغاز شد.
حلقه  تکمیل  مسیر  در  راه آهن 

مفقوده خط ریلی تهران-کربلا 
صالحی،  میعاد  سید  راستا  این  در 
مدیرعامل راه آهن گفت: در دولت 
در  حضورم  ابتدای  از  و  سیزدهم 
ایران،  اسلامی  جمهوری  راه آهن 
ریلی  نقل  و  حمل  دیپلماسی  تحقق 
و  جنوب  به  شمال  مسیر  در  هم 
در  غرب  به  شرق  کریدور  هم 
همچنین  گرفت.  قرار  کار  دستور 
در  مفقوده  حلقه  تکمیل  به منظور 
مسیر  همان  که  تهران-کربلا  مسیر 
شلمچه-بصره است، جلسات متعددی 

را با طرف عراقی داشته ایم.  
مختلف  موانع  از  یکی  افزود:  وی 
اجرای این پروژه این بود که محل 
عملیات  محل  پروژه،  این  اجرای 
بوده  مقدس  دفاع  در  پنج  کربلای 
منطقه  این  در  فراوانی  مین های  و 

همچنان وجود دارد. در طول ماه های 
مین،  عدد   ۱۶۳۰ به  نزدیک  اخیر، 
کشف کرده ایم که توانسته ایم حدود 
۱.۴ کیلومتر، خط ریلی احداث کنیم 

و پروژه وارد خاک عراق شود.
ادامه  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
کیلومتر   ۱۶ حداکثر  ابتدا  در  داد: 
دفاع  ایام  از  مانده  به جا  مین های 
مقدس بود که عملیات مین روبی را 
ایران بر عهده گرفته است. همچنین 
روسازی،  و  زیرسازی  عملیات 
توسط  کیلومتر   ۳۲ حدود  به طول 
طرف عراقی انجام می گیرد و نهایتاً 
میان  در  و  اروندرود  روی  که  پلی 
توجه  با  شد.  خواهد  ایجاد  بصره 
کشورمان،  مهندسین  تخصص  به 
عهده  بر  ایران  را،  پل  این  احداث 

گرفته است.
صالحی با اشاره به برگزاری جلسات 
متعدد با طرف عراقی و توافق روی 
نقشه دقیق  اخذ  جزییات عملیات و 
همه  و  مین روبی  تیم  گفت:  مسیر، 
مرزی  صفر  نقطه  در  ما  تجهیزات 

کاملًا آماده است. 
با  پروژه  پیشبرد  جهت  به  همچنین 
خاک  در  مسیر  تمام  اینکه  توجه 
عراق است، نیاز به مشارکت خوب 

طرف عراقی داریم.
تکمیل  برای  دلار  میلیون   ۲۰۰
عراق  دولت  هیئت  در  پروژه  این 

مصوب شده است
وی در ادامه گفت: سکوی مسافری 
جدیدی در خاک عراق ساخته شده 
نیز  ریل  توجهی  قابل  است و حجم 
این  و  کرده ایم  عراق  کشور  وارد 
مسافری  ایستگاه  توسعه  با  اقدامات 
خطوط  کردن  اضافه  و  شلمچه  به 
کل  مجموع  بود.  خواهد  ادامه دار 
هیئت  در  که  آنچه  طبق  پروژه 
حدود  شده،  مصوب  عراق  دولت 

۲۰۰ میلیون دلار است.
برنامه  یک  در  راه آهن  مدیرعامل 
تلویزیونی در خصوص برنامه زمانی 
اظهار کرد: طبق  نیز  پروژه  تکمیل 
پروژه  کل  برای  امضاشده،  تفاهم 
زمان  مدت  گرفتن  نظر  در  بدون 
گرفته  نظر  در  ماه   ۱۸ پل،  ساخت 
است. در خصوص مدت زمان  شده 
احداث پل بازشو نیز به طور موازی، 
تا حداکثر  ماه  بین ۱۸  ما  پیش بینی 
تحویل  درباره  است.صالحی  سال   ۲
نیز  عراقی  طرف  از  پروژه  زمین 
گفت: ظرف روزهای آتی بنا است 
که این زمین تحویل ما داده شود و از 
زمان تحویل، حداکثر شش ماه زمان 
برای مین روبی در نظر گرفته ایم و 
به موازات آن طرف عراقی، عملیات 
زیرسازی و روسازی پروژه را انجام 

خواهد داد.

تعداد  کرد:  اعلام  ایران  گمرک 
سواری  خودروی  دستگاه   ۱۲۱۸
ماهه  پنج  در  )وارداتی(  خارجی 
تشریفات  انجام  از  پس  امسال 
گمرکی از گمرکات ترخیص وارد 

کشور شده است.
ایران،  گمرک  از  ایرنا  گزارش  به 
سواری  خودروی  تعداد  این  ارزش 
وارداتی به میزان ۲۵ میلیون و ۳۷۱ 

هزار دلار بوده است.
 ،۱۴۰۲ سال  نخست  ماهه  پنج  در 
خودرو  واردات  در  گمرک  یازده 
این  بین  از  که  بودند  فعال  سواری 
باهنر  شهید  گمرک  گمرکات، 
 ۴۸۵ تعداد  ترخیص  با  بندرعباس 
دستگاه در جایگاه اول و گمرکات 
دستگاه   ۴۳۱ تعداد  با  تهران  غرب 
با ۱۳۱  )تهران(  و گمرک شهریار 

قرار  بعدی  رتبه های  در  دستگاه 
گرفتند.بر همین اساس در پنج ماهه 
سال جاری در مجموع تعداد دو هزار 
سواری  خودروی  دستگاه   ۳۲۳ و 
است  شده  اظهار  گمرکات  در  نو 
 ۲۱۸ و  هزار  تعداد یک  این  از  که 
وارد کشور  قطعی  ترخیص  دستگاه 
شده است و تعداد یک هزار و ۱۰۵ 
در  و  اظهار  به گمرک  نیز  دستگاه 
جریان تشریفات ترخیص قرار دارد.
بیشترین  گزارش  این  اساس  بر 
تعداد خودروهای سواری در جریان 
به  واردات  ترخیص  تشریفات 
گمرک غرب تهران با ۷۶۰ دستگاه 
اختصاص دارد و گمرکات شهریار 
)تهران( با ۱۹۳ دستگاه و قزوین با 
قرار  بعدی  رتبه های  در  ۷۲ دستگاه 

دارند.

گمرک: 

۱۲۱۸ دستگاه خودروی وارداتی 
ترخیص قطعی شد

گزارش  خاطر  به  جبلی  پیمان 
هاشمی  قاضی زاده  علیه  توهین آمیز 
عذرخواهی  بهداشت  اسبق  وزیر 

کرد. 
به گزارش رویداد ۲۴ ، پیمان جبلی 
نوشت: مطلب ناشایستی در یکی از 
وزیر  درباره  سیما  زنده  برنامه های 
آموزش  و  درمان  بهداشت  اسبق 
دفاع  جای  که  شد  گفته  پزشکی 
تأسف  ابراز  باید  آن  بابت  و  ندارد 

و اعتذار کرد.

او در ادامه آورده: این نوع رفتارها 
یا سیاست های  و  نیست  قبول  مورد 
ان  ندارد.  نسبتی  ملی  رسانه  تحولی 
شاءالله برای کنترل بیشتر برنامه های 
زنده تدبیر جدی تری به عمل خواهد 

آمد.
برنامه  در  صداوسیما  مجری 
وزیر!  آقای  بود:  گفته  تلویزیون 
دیروز می گفتی »برو خودت بمال« 
و  عشق  کانادا  می روی  امروز  و 

حال؟

عذرخواهی رئیس صداوسیما 
از وزیر پیشین بهداشت


